
Z  Á P I S N I C A 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Dražkovce konaného dňa 12.6.2025 v kancelárii 

starostky obce v Dražkovciach  

Prítomný: Ing. Róbert Krasnec, Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom 

 

 Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

  1. Otvorenie 

  2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

  3. Schválenie programu 

  4. Návrhy a pripomienky občanov 

  5. Kontrola plnenia uznesení 

  6. Správa o výsledku kontrol za I. polrok 2025 

  7. Záverečný účet Obce Dražkovce za rok 2024 

      Odborné stanovisko HK k záverečnému účtu Obce Dražkovce za rok 2024 

  8. Prerokovanie zápisnice z Verejného zhromaždenia občanov 

  9. Žiadosť o predĺženie nájmu – Lauková Monika 

10. Žiadosť o prenájom chladiaceho zariadenia – Ďuríček Vladimír 

11. Žiadosť o úpravu pozemku – Podhorský Branislav 

12. Rôzne 

13. Záver 

Ad 1/ Na úvod prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka obce Eva Gáborová. Konštatovala, 

že sú prítomní štyria poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Ad 2/ Za zapisovateľa bol určený: p. Marek Šimko. Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Róbert 

Krasnec, Mgr. Ľubomír Višňovec 

 Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Jaroslav Dom.  Následne dala 
starostka obce  hlasovať  o predloženom návrhu  na  uznesenie na zloženie  návrhovej  komisie. 

Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom 
Proti: 0   Zdržal sa: 0    Predložený návrh na zloženie návrhovej komisie bol schválený. 
 
Ad 3/ Starostka obce Eva Gáborová  predložila návrh na schválenie programu zasadnutia uvedeného 
na pozvánke.  Z diskusie vyplynulo presunúť bod 8. prerokovanie zápisnice z Verejného zhromaždenia 
z pozvánky pred bod 5.kontrola plnenia uznesení. 
 
Starostka obce dala hlasovať : 
  
Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec ,Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom 
Proti: 0  Zdržal sa: 0   Program zasadnutia obecného zastupiteľstva bol schválený. 

Ad 4/ Návrhy a pripomienky občanov  

Bez pripomienok občanov. 

Ad 8/ Prerokovanie zápisnice z Verejného zhromaždenia občanov 

 



Obecné zastupiteľstvo prerokovalo zápisnicu z Verejného zastupiteľstva konaného dňa 2.6.2025 

v sále kultúrneho domu. 

l. Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec ,Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom 
Proti: 0 Zdržal sa:  0  OcZ prerokovalo zápisnicu z verejného zhromaždenia obce Dražkovce zo dňa 
02.06.2025. 

ll. Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec ,Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom 
Proti: 0   Zdržal sa: 0   OcZ berie na vedomie zápisnicu z verejného zhromaždenia obce Dražkovce zo 
dňa 02.06.2025. 

lll. Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Jaroslav Dom 
Proti: p. Marek Šimko   Zdržal sa: 0    Obecné zastupiteľstvo nepoveruje starostku  uzatvorením 
dohody o zámene územia medzi obcami Dražkovce a Dolný Kalník. 

-Poslanec o.z. Marek Šimko predostrel potrebu uzatvorenia zmluvy medzi obcou Dražkovce a p. 
Horváthom o budúcom vybudovaný prístupovej cesty do plánovanej IBV Bôry, ktorá povedie 
v katastrálnom území obce Dražkovce  z hlavnej cesty č.2145 smerom na Dolinu. 

-Obecné zastupiteľstvo poverilo starostku prejednať podrobnosti s právnikom a pripraviť zmluvu. 

-Po splnení všetkých náležitostí sa bod B/ opätovne preberie na zastupiteľstve o.z. 

Ad 5/ Kontrola plnenia uznesení 

a/ Verejné zhromaždenie prebehlo 

b/Deň detí prebehol  

c/p. Haliena zatiaľ nepodpísal zmluvu o odkúpenie pozemku pre uloženie prečerpávačky. 

Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom  
Proti: 0  Zdržal sa: 0   Kontrola plnenia uznesení bola vzatá na vedomie. 

Ad 6/ Správa o výsledku kontrol za I. polrok 2025 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo správu o výsledku kontrol za I. polrok 2025 

Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec ,Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom 
Proti: 0   Zdržal sa: 0   Správa o výsledku kontrol bola vzatá na vedomie. 
 

Ad 7/ Záverečný účet Obce Dražkovce za rok 2024 

Odborné stanovisko HK k záverečnému účtu Obce Dražkovce za rok 2024 

Účtovníčka obce Andrea Mandová predložila obecnému zastupiteľstvu Záverečný účet za rok 2024. 

Obecné zastupiteľstvo prejednalo Odborné stanovisko HK k záverečnému účtu obce Dražkovce za rok 

2024. 

l. Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec ,Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom 
Proti: 0   Zdržal sa:  0    Odborné stanovisko HK obce k záverečnému účtu  obce za rok 2024 bolo vzaté 
na vedomie. 



ll. Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec ,Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom 

   Proti: 0  Zdržal sa: 0 Celoročné hospodárenie obce Dražkovce za rok 2024 bolo schválené bez výhrad. 

lll. Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec ,Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom 

   Proti: 0  Zdržal sa: 0  Prebytok rozpočtového hospodárenia obce za rok 2024 vo výške 26 154,63 EUR 
bol schválený na tvorbu rezervného fondu. 

 

Ad 9/ Žiadosť o predĺženie nájmu – Lauková Monika 

Obecné zastupiteľstvo prejednalo žiadosť o predĺženie nájmu. Výšku nájmu stanovuje na 150€ na rok 

s platnosťou do 31.8.2026. 

Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom 

Proti: 0   Zdržal sa: 0   Žiadosť o predĺženie nájmu bola schválená, výška nájmu bola stanovená na 

150€/rok. 

Ad 10/ Žiadosť o prenájom chladiaceho zariadenia – Ďuríček Vladimír 

O.z. prejednalo žiadosť p. Ďuričeka a navrhuje  poplatok 10€ na deň v prípade využívania chladiaceho 

boxu plus poplatok za odobratú elektrickú energiu, splatný k 31.12. kalendárneho roku. O.z. poverilo 

starostku prejednať zo žiadateľom spôsob prístupu k chladiacemu boxu a taktiež evidenciu jeho 

využívania. O.z. navrhlo umiestniť podružný merač el. energie. 

Ad 11/ Žiadosť o úpravu pozemku – Podhorský Branislav 

Žiadateľ žiada o povolenie  zrealizovania pokládky zámkovej dlažby na pozemku vo vlastníctve obce 

o výbere cca 50m jedná sa o časť medzi obecnou komunikáciou a plotom žiadateľa.  O.z. schvaľuje 

úpravy na obecnom pozemku  za podmienky že bude plocha vybudovaná z rozoberateľnej dlažby. 

Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom 

Proti: 0   Zdržal sa: 0   Žiadosť o úpravu pozemku bola schválená  za podmienky, že bude plocha 

vybudovaná z rozoberateľnej dlažby. 

Ad 12/ Rôzne 

a/ Žiadosť o úpravu pozemku – Brna Ján 

Žiadateľ žiada o povolenie  zrealizovania pokládky zámkovej dlažby na pozemku vo vlastníctve obce 

jedná sa o časť medzi obecnou komunikáciou a plotom žiadateľa. O.z. schvaľuje úpravy na obecnom 

pozemku  za podmienky že bude plocha vybudovaná z rozoberateľnej dlažby po celej dĺžke pozemku. 

Hlasovanie poslancov : 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Mgr. Ľubomír Višňovec, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom 

Proti: 0   Zdržal sa: 0   Žiadosť o úpravu pozemku bola schválená  za podmienky, že bude plocha 
vybudovaná z rozoberateľnej dlažby po celej dĺžke pozemku. 



b/ Žiadosť Liana Blahová  o odkúpenie časti  pozemku vo vlastníctve obce parcela KN C 339 KNC 340 

LV č.267. Predmetná časť pozemku priamo susedí z hranicou pozemku Liany Blahovej.  

-Z diskusie vyplynulo, že obecné zastupiteľstvo nemá záujem o odpredaj pozemku. V predmetnej 

parcele je umiestnené plynovodné potrubie.  

c/ Poslanec o.z. Robert Krasnec sa informoval o prestrešení pred kultúrnym domom. Starostka obce 

informovala, že sa stále čaká na projekt. 

-Ďalej sa informoval o postupe v prípade riešenia realizácie chodníka popri hlavnej ceste . Starostka 

obce informovala že sa v predmetnej veci opätovne čaká na vyjadrenie správy ciest. 

d/O.z. pripomenulo starostke potrebu výmeny lexanu na zástavke Halaj a umiestnenie nových 

odpadkových košov na zástavky a umiestnenie plôch pre lepenie plagátov.  

e/ O.z. prejednalo výmenu zástavky na Bohuňovciach a dobudovanie chodníka k tejto zástavke.  O.z. 

poverilo starostku o vyjadrenie z Dopravného podniku či umiestnenie zvolenej zástavky vyhovuje. 

f/Starostka obce informovala o zámere zapojiť sa do projektu na revitalizáciu pinpongárne. Aktuálna 

výzva však zahŕňa len športoviska situované v areáloch škôl. Z diskusie o.z. vyplynulo aby sa 

z výmenou podlahy a montážou vzduchotechniky začalo čo najskôr, zo zdrojov obce . 

10/ Záver 

Na záver všetkým prítomným poďakovala a zastupiteľstvo ukončila starostka obce Eva Gáborová  

                                                                                                      

 V Dražkovciach, dňa  12.6.2025   

 
 
 
Zapísal:          p. Marek Šimko                                                        ..................................................... 
 
Overili:          Mgr. Ľubomír Višňovec                                            ..................................................... 
 
                       Ing. Róbert Krasnec                                                  ..................................................... 
 
 

                                                                                                ........................................ 
                                                                                              Eva  Gáborová 
                                                                                              starostka  obce 

 

 

 

 

 

 


